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سرپرست موسسه صندوق بازنشستگی شرکت ملی مس منصوب شد
وحید ورمزیار: محســن یزدانی راد عضو هیات مدیره موسســه 
صندوق بازنشســتگی شــرکت مس با مصوبه هیات امناء به عنوان 
سرپرست موسسه صندوق بازنشستگی شرکت ملی صنایع مس ایران 
منصوب شد. در این جلسه که با حضور دکتر علی رستمی مدیر عامل 
شرکت ملی مس ، رئیس هیات مدیره و اعضای هیات مدیره صندوق 
بازنشستگی شرکت مس و معاونان مالی و اقتصادی و مدیران گروه 

حراســت و روابط عمومی برگزار شد، یزدانی راد به عنوان سرپرست 
جدید معرفی گردید.بر اســاس این گزارش، محسن یزدانی راد دارای 
لیســانس فیزیک از دانشگاه باهنر کرمان و مدرک فوق لیسانس در 
رشته MBA از دانشکده اقتصاد دانشگاه تهران است.گفتنی است 
از سوابق محسن یزدانی راد که از کارمندان رسمی شرکت ملی مس 
انتخاب شده است، می توان به مدیرعامل و عضو هیئت مدیره شرکت 

تجهیزات صنایع و معادن میمند ایرانیان، معاونت توسعه و عضو هیات 
مدیره شرکت سرمایه گذاری مس سرچشمه، مدیرعامل و عضو هیات 
مدیره شرکت سرمایه گذاری نواندیشــان کرمان، معاونت بازرگانی 
شرکت گل گهر، مدیرعامل و عضو هیات مدیره شرکت پالایش نفت 
ایوان اروند و مدیرعامل وعضو هیات مدیره شرکت معدنی و صنعتی 

صبانور اشاره کرد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

ســید امیرحسین علوی شــهردار رشت در جلسه با 
معاونان، مدیران مناطق و رؤسای سازمان های تابعه 
که با حضور رضا عاشــری عضو شــورای اسلامی 
شهر برگزار شــد کار و خدمت را میثاق نامه مشترک 
همه مدیران و کارکنان شــهرداری خواند و گفت: به 
توانمندی مجموعه مدیران شهری واقعا اعتقاد دارم و 
مطمئنم که اگر این بدنه بخواهد کاری را انجام دهد 
حتما از عهده آن بر خواهد آمد. سید امیر حسین علوی 
شهردار رشت در جلســه با معاونان، مدیران مناطق 
و رؤسای ســازمان های تابعه شهرداری که با حضور 
رضا عاشری عضو شــورای اسلامی شهر برگزار شد 
ضمن گرامیداشت ایام اربعین سرور و سالار شهیدان 
حضرت اباعبدالله الحسین علیه السلام اظهار داشت: 
مباحث حول محور مدیریت پسماند و اجرای پروژه ها 
همچنان از سوی استانداری گیلان مورد تاکید است و 
شهرداری هم به دقت موضوعات آن را دنبال می کند.
شهردار رشت بودجه سالانه را سرفصل مشترک بین 
شهرداری و شورای شــهر خواند و ادامه داد: تغییر و 
تحول همراه با سرعت در انجام کارها هدف مشترکی 
بوده که همواره توسط شورای شهر و شهرداری دنبال 
شده است . علوی اضافه کرد: آنچه که در بودجه سال 
۱۴۰۱ تدوین شــده برای ما بسیار حائز اهمیت است 
و با اینکه متاســفانه فصل خوب کاری برای اجرای 
پروژه های عمرانی از دســت رفتــه بنابراین در حال 
حاضر نیازمند ســرعت بخشیدن به روند انجام کارها 

هســتیم.وی ضمن تاکید بر جدیت بیشــتر مدیران 
مناطق برای کسب درآمدهای پایدار برای شهرداری 
رشت به هزینه های جاری شهرداری هم اشاره نمود 
و اذعان کرد:  قرار نیســت شــهرداری رشــت برای 
پرداخت هزینه هــای جاری خود به منابعی که محل 
هزینه کرد آنها مشــخص است چشم  داشته باشد و 
به همین علت باید سرعت اقدامات را افزایش دهیم 

تا کمبودها جبران شود.شهردار رشت یادآور شد: باید 
از هم اکنون برنامه ریزی کنیم تا با سرعت بخشیدن به 
طرح ها و پروژه ها برای ایام دهه فجر پروژه  ای جهت 
افتتاح و تقدیم به مردم در دست داشته باشیم.علوی 
اســتفاده از فرصت کنونی برای کار و خدمت را هم 
مورد تاکید قــرار داد و تصریح کرد: از همه مدیران و 
پرسنل خدوم شهرداری رشت میخواهم که تمام توان 

خود را برای خدمت به مردم و شهروندان به کار گیرند 
تا کمبودها و نواقص به تدریج از میان برداشته شوند.
وی در پایان میثاق و سرفصل مشترک همه مدیران 
و کارکنان شهرداری رشت را کار و خدمت دانست و 
اضافه کرد: به توانمندی مجموعه مدیران شهری واقعا 
اعتقاد دارم و مطمئنم که اگر این بدنه بخواهد کاری را 
انجام دهد حتما از عهده آن بر خواهد آمد.رضا عاشری 

عضو شورای اسلامی شهر رشت نیز در این جلسه با 
بیان اینکه باید از فرصت خدمت استفاده شود تصریح 
کــرد: پرداخت حقوق و مزایا و اضافه کار پرســنل به 
همان روال گذشته واقعا شور و شوق و انگیزه بالایی 
را بین کارکنــان ایجاد می کند و نتایج موثر آن را هم 
به خوبی شاهد بودیم.عاشری استفاده از ظرفیت همه 
مدیران شهرداری را خواستار شد و عنوان کرد: امیدوارم 
با ایجاد فضای همدلی از ظرفیتهای موجود در پستهای 
مدیریتی با توجه به توانمندیهایی که دارند استفاده شود.

وی با بیان اینکه شــورای اسلامی شهر از همه توان 
خود برای کمک به شهرداری رشت استفاده خواهد کرد 
افزود: کمبودها و مضایق زیادی در بخش های مختلف 
شهرداری رشــت وجود دارد که لازم است نسبت به 
رفع آن اقدام گردد.عاشــری سید امیرحسین علوی را 
از جمله مدیران کاربلد، متخصص و حرفه ای دانست 
و ابراز داشــت: بدون شک شنیدن نظرات کارشناسانه 
و فنی به بهبود انجام کارها در شهرداری رشت کمک 
می کند و تبعات مثبتی هم برای خود شهر به بار خواهد 
آورد.لازم به ذکر اســت در پایان این جلسه هر کدام 
از معاونین شهردار رشــت، مدیران مناطق و رؤسای 
سازمان های تابعه شــهرداری نیز ضمن تبریک ورود 
سید امیرحســین علوی به مجموعه شهرداری رشت، 
نســبت به ارائه پیشــنهاداتی برای اداره بهتر کارها و 
برنامه ها اقدام کرده و اعلام نمودند که در سال جاری 
با تمام توان خود برای خدمت به مردم گام برمی دارند.

  شهردار گرگان:

 پروژه »بازار هفت شهر« تا پایان سال 
آینده به بهره برداری می رسد

شــهردار گرگان ابراز امیدواری کرد پروژه سرمایه گذاری بازار 
هفت شــهر تا پایان ســال ۱۴۰2 به بهره برداری برسد.ســید 
محمدرضا سیدالنگی در بازدید از پروژه بازار هفت شهر گرگان 
گفت: این پروژه سرمایه گذاری شهرداری گرگان در عرصه ای 
به مساحت ۴ هکتار با زیربنای ۶۸ هزار متر مربع در حال ساخت 
است.سیدالنگی با اشاره به اینکه این پروژه با کاربری های اداری، 
تجاری، خدماتی و فرهنگی احداث می شــود، بیان کرد: در این 
پروژه ۵ بازار اصلی و 2 بازار فرعی که شــامل بزرگترین آبشار 
موزیکال و مکان های تفریحی ســینما و اســتخر در آن پیش 
بینی شــده است.وی با تاکید بر توجه به موضوعات فرهنگی و 
اجتماعی، تصریح کرد: علاوه بر توجه ویژه بر مشاعات و خدمات 
عمومی، در این پروژه به موضوعات حوزه عفاف و حجاب برای 
بانوان نیز توجه شــده است.شهردار گرگان با توجه به پیشرفت 
خوب اجرای پروژه خاطرنشان کرد: سرمایه گذار نیازمند حمایت 
است تا موانع اجرایی پیش رو با همکاری مدیران شهری و سایر 
دستگاه ها برطرف شود و سرعت احداث افزایش یابد.سیدالنگی 
با بیان اینکه پروژه بازار هفت شــهر در سطح کشور مورد توجه 
قرار می گیرد، ابراز امیدواری کرد این پروژه حوزه گردشگری تا 

پایان سال ۱۴۰2 در شهر گرگان به بهره برداری برسد.

تقدیر استاندار گلستان از شهرداری 
گرگان بابت برپایی مواکب دلدادگان 

اربعین حسینی
استاندار گلســتان از شــهرداری گرگان بابت اهتمام ویژه در 
برپایی مواکــب جاماندگان و دلدادگان اربعین حســینی تقدیر 
کرد.دکتر علی محمد زنگانــه در گفتگوی اختصاصی با روابط 
عمومی شهرداری گرگان در خصوص برپایی مواکب دلدادگان و 
جاماندگان اربعین حسینی در گرگان اظهار داشت: همه عزیزانی 
که برای اجرای این امر بسیار مهم و ابتکاری در تلاش هستند 
کار بسیار ارزشمندی برای ترویج فرهنگ عاشورایی انجام می 
دهند.دکتر زنگانه افــزود: فرصت حضور در این فضای معنوی 
برای بسیاری از مومنین که توفیق پیدا نکرده اند در مراسم اربعین 
حضور پیدا کنند مغتنم است.وی با تقدیر از زحمات عوامل برپایی 
این مواکب بیان کــرد: لازم می دانم از تلاش همه عزیزان به 
ویژه شهرداری گرگان که نسبت به ادای این وظیفه فرهنگی به 
بهترین شکل ممکن عمل کرده اند، تقدیر و تشکر کنم.استاندار 
گلســتان در خصوص فضای حاکم در خیابان اربعین گفت: من 
سال قبل هم آمده بودم و حس و حال بسیار خوبی به من دست 
می دهد و روحیه معنوی انسان را مضاعف می کند.دکتر زنگانه 
در پایان اظهار داشــت: به کسانی که امسال از زیارت اربعین جا 
مانــده اند توصیه می کنم به ایــن مکان بیایند و عهد و میثاق 

مجددی با آرمان های امام حسین )ع( ببندند.

مدیرکل گمرکات اصفهان:

با تعریف مسیر آبی، کالاهای وارداتی 
و صادراتی فولاد مبارکه بدون معطلی 

ترخیص می شوند
رسول کوهستانی مدیرکل گمرک اصفهان در جریان دیدار با 
مدیرعامل فولاد مبارکه از اراده گمرک برای تســهیلگری امور 
گمرکی و ترخیص هرچه سریع تر تجهیزات طرح های توسعه و 
مواد اولیه ورودی و محصولات صادراتی فولاد مبارکه خبر داد. 
وی بابیان اینکه در این جلسه مشکلات و مباحث حوزه ترخیص 
اقلام وارداتی و صادراتی این شرکت موردبررسی و تجزیه وتحلیل 
قرار گرفت، ادامه داد: در کشور فقط دو گمرک اختصاصی وجود 
دارد که متعلق به شرکت های فولاد مبارکه و ذوب آهن اصفهان 
هســتند؛ بااین حال موضوع و اهمیت ایجاد مجتمع گمرکی نیز 
مورد تأکید قرار گرفت تا این شــرکت بتواند حجم عظیمی از 
واردات و صادرات خود را از طریق همین مجتمع ترخیص کند. 
مدیرکل گمرکات اصفهان با اشاره به لزوم ایجاد باسکول ریلی 
برای تســهیل هرچه بیشــتر ترخیص کالاها گفت: گمرک در 
این زمینه نیز همکاری خواهد کرد تا ترخیص اقلام توســعه ای 
فولاد مبارکه در کوتاه ترین زمان ممکن انجام شود. وی بابیان 
اینکه شرکت فولاد مبارکه صنعتی مادر و بزرگ ترین فولادساز 
کشور اســت ادامه داد: برای بخش گمرک این شرکت چارت 
اختصاصی تدارک دیده  شــده است و نگاه گمرک بر این اصل 
استوار است که بیشترین تسهیلات را به شرکت های مادر ارائه 
کند.کوهستانی تخصیص مسیر »آبی« به شرکت فولاد مبارکه 
برای انجام هرچه سریع تر امور گمرکی را ازجمله تسهیلات دیگر 
اداره گمرک برای شــرکت های تولیدکننده و بزرگ مانند فولاد 
مبارکه دانست و اظهار داشت: پیش ازاین مسیرهای سبز، زرد و 
قرمز وجود داشــتند، ولی از این  پس با تعریف مسیر آبی تلاش 
خواهیم کرد که اقلام فــولاد مبارکه بدون هرگونه معطلی در 
گمرک برای نصب در محل شرکت و سایر مکان های موردنظر 

ترخیص شوند.

خانه های فرهنگ شهرداری گرگان باید 
مکانی برای تبلیغ جهاد تبیین باشند

سرپرســت ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
گرگان گفــت: خانه های فرهنگ باید مکانی برای تبلیغ جهاد 
تبیین باشــند.کریم علمی در جمع مدیران خانه فرهنگ اظهار 
کرد : مدیران خانه های فرهنگ ســفیران ما در محلات و قلب 
تپنده فرهنگی شهر می باشند.علمی افزود: خانه های فرهنگ 
باید به شکوه گذشته بازگردند ، اطلاع دارم اقدامات خیلی خوبی 
در خانه فرهنگ ها انجام می شود اما به دلیل عدم اطلاع رسانی 
جامعه از آن بی خبر اســت.وی تاکید کرد: مباحث فرهنگی و 
آموزشی در محلات در صدر مسائل مدیران خانه های فرهنگ 
باشد.سرپرست سازمان فرهنگی،اجتماعی و ورزشی شهرداری 
گرگان اضافه کرد: خانه فرهنگ های سازمان باید محلی برای 
جهاد تبیین باشند.علمی بیان داشت: دیدار با خانواده های شهدا و 
نشست با معتمدین مسجد از اهم کارهای مدیران خانه فرهنگ 
باشد.در این جلسه از زحمات »حمید گالشی« تجلیل و »آرش 
فولادیان« به عنوان معاون جدید فرهنگی ســازمان فرهنگی، 

اجتماعی و ورزشی شهرداری گرگان معارفه شد.

شهردار رشت عنوان کرد:

کار و خدمت، نقطه اشتراک  همه مدیران و کارکنان شهرداری رشت

دومین جلســه کمیته بهبود بهره برداری شبکه انتقال و فوق توزیع شرکت برق منطقه ای 
خوزستان با حضور مدیرعامل، معاونین و سایر اعضای کمیته برگزار شد.در این نشست که با 
دستور کار بررسی مشکلات در حوزه بهره برداری، وضعیت پروژه های خرید، تامین تجهیزات 
و لوازم یدک و ... برگزار شــد، سید مهرداد بلادی موســوی معاون بهره برداری گزارشی از 
اقدامات انجام شده در خصوص بهره  برداری از شبکه و حفظ پایداری شبکه برق در تابستان 
جاری ارائه کرد.  وی با تقدیر از تلاش های صورت گرفته برای حفظ پایداری شبکه برق و 
رفع مشکلات پیش آمده، بیان کرد: برنامه ریزی های صورت گرفته که با پشتیبانی و حمایت 
دیگر واحدهای شرکت به اجرا درآمد، باعث شد تا تابستانی با کمترین خاموشی را پشت سر 
بگذاریم. محمود دشت  بزرگ مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان نیز در این نشست 
با بیان اینکه در تابســتان جاری علی رغم محدودیت ها و کمبود ناشی از تولید و بروز افت 
ولتاژ در برخی نقاط شبکه، برق رسانی مناسبی به مشترکین انجام شده و پایداری شبکه برق 
حفظ شــده اســت، تصریح کرد: تداوم این خدمت رسانی می بایست تا پایان تابستان حفظ 
شــود تا در روزهای باقی مانده از فصل گرم نیز خللی در برق رسانی به مردم و صنایع ایجاد 
نشود. وی همچنین بر شناسایی نقاط ضعف و تنگناهای شبکه و پیگیری اجرای پروژه های 
مرتبط جهت رفع آنها و ایجاد آمادگی لازم برای تابســتان ۱۴۰2 تاکید کرد. در ادامه جلسه 
گزارشی از وضعیت شبکه انتقال و فوق توزیع ناحیه جنوب شرق، نیازمندی های این ناحیه و 
پیشنهادات رفع آنها توسط مدیر ناحیه ارائه شد. در این نشست همچنین مصوباتی برای بهبود 
عملکرد و بهره برداری از تجهیزات و افزایش کارایی نیروی انســانی اتخاذ شد.شرکت برق 
منطقه ای خوزستان مسئولیت انتقال برق در شبکه انتقال و فوق توزیع در دو استان خوزستان 

و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

صرفه جویــی 2۳۴ میلیارد تومانی، افزایش تولید 
برق ۵ مگاواتــی و کاهش مصرف گاز طبیعی ۳۰ 

میلیون متر مکعبی به ثمر نشست
محمدرضا امین صبوری مدیر مهندســی تولید 
و توزیــع برق ذوب آهــن اصفهان در خصوص 
روند بازســازی دیــگ بخار شــماره ۴ نیروگاه 
مرکزی شــرکت گفت : این نیــروگاه به عنوان 
یک از اصلی ترین واحدهای پشــتیبانی کارخانه 
وظیفه تولید هوای دمشی کوره های بلند2،۱و۳ 
 2۵ ،VDتامیــن کننده ۵۰ تن بر ســاعت بخار
تن بر ســاعت بخــار واحد کک ســازی،تامین 
حداقــل ton/h 2۰۰آب دیگ هــای اتیلیزاتور 
از طریق تصفیه خانه شــیمیایی،تامین آب گرم 
شبکه شوفاژ و بخار شــبکه ۱۰ اتمسفرکارخانه 
و همچنیــن تولید حداکثر 2۴ مــگاوات برق را 

به عهده دارد.
 وی با اشاره به اینکه در این نیروگاه چهار دستگاه 
دیگ)بویلر( بخار در قســمت قدیم و دو بویلر در 
قسمت توازن در حال کار می باشند،افزود : با توجه 
به شرایط خاص و نیاز به بازسازی بویلرها به دلیل 
فرســودگی،دیگ بخار شماره ۴ در سال ۹۸ جهت 
بازسازی از مدار خارج شد و سایر دیگ های توازن 
جبران کمبود تولید بخار را داشتند و پس از انجام 
بازسازی،اســفندماه سال گذشته راه اندازی  شد و 

در مدار قرار گرفت.

مدیر مهندســی تولید و توزیع برق شــرکت در 
پاســخ به این ســوال که میزان صرفه اقتصادی 
این بازســازی که توســط شــرکت مهندسی و 
پویش ساخت انجام شــده چه میزان بوده است؟ 
چنین گفت : علاوه بر افزایــش ضریب اطمینان 
در نیروگاه ،ســالانه حداقــل 2۳۴ میلیارد تومان 
صرفه جویی از مســیر این بازســازی برای ذوب 
آهن اصفهان حاصل می شود و همچنین با توجه 
به طراحی و اهمیت اســتراتژیک و حیاتی این راه 
اندازی،تولید برق کارخانــه حداقل  ۵ مگاوات در 

ساعت افزایش می یابد.
امین صبوری خاطر نشــان کرد : این بازسازی در 

انواع انرژی های مورد نیاز خط تولید شــرکت نیز 
صرفه جویی خوبی رقم زده است، به عنوان مثال 
امکان برداشــت گازهای فرایندی بیشتر شده و در 
نتیجه میزان مصرف گاز طبیعی کاهش یافته است 
که این دستاورد، ســالانه حدود ۹۰ میلیارد تومان 
صرفــه جویی در این بخش بــرای کارخانه ایجاد 
می کند و همچنین تناژ تولید بخار نســبت به قبل 

افزایش قابل توجهی می یابد.  
این مقام مسئول فرایند بازسازی را چنین تشریح 
کــرد: الــف( مکانیک:تخریب و بازســازی حدود
ton۳۵۰ نســوز شــامل: ) آجر و جرم مربوط به 
ســطوح حرارتی و کانال ها(،دمونتاژ و مونتاژ بیش 

از m² ۱۰۰۰ عایق پشــم سنگ و پوشش با ورق 
گالوانیزه،دمونتاژ و مونتاژ ســطوح حرارتی شامل) 
واتــروال ها، اکونومایزر، ســوپرهیترها و...( و لوله 
هــای گاز،کانال ها و ... حــدودton۱۵۰ ،دمونتاژ 
مشعل های قدیمی و ســاخت مشعل های جدید 
که برای اولین بار در ذوب آهن توســط مهندسی 
نت مکانیک ساخته شــد و دمونتاژ قطعات داخل 
درام و ســاخت قطعــات جدیــد بــرای اولین بار 
در ذوب آهــن. ب( برق و اتوماســیون : تعویض 
تابلوهای تجهیزات برق و اتوماســیون مربوط به 
آب و بخــار و گاز در داخل کارگاه،نوســازی کابل 
های برق و اتوماسیون و سینی گذاری جدید،نصب 
الکتروموتورها و شیرفلکه های جدید توسط برق و 
اتوماسیون،بازسازی میزهای اپراتوری اتاق فرمان 
و به روز شــدن تجهیزات اتوماسیون برای کنترل 
اتوماتیک دیگ بخار. ج( شیمی: قلیاشویی و اسید 
شویی ســطوح حرارتی و انجام عملیات پسیو لوله 

های حرارتی.
امیر ایرانپور مدیرعامل شرکت مهندسی و پویش 
ساخت ذوب آهن نیز در ادامه گفت : این پروژه با 
توجه به شرایط ویژه آن و تجربیات قبلی در انجام 
پروژه ها به این شــرکت واگذار گردید. با عنایت 
به عدم وجود نقشــه های دقیق بخشی از فعالیت 
ما به انجام بازطراحی و تهیه نقشــه ها اختصاص 
پیدا نمــود و به جهت انجام برخــی از فعالیت ها 

بــه صورت  SITE RUN توانســتیم در پایان 
پروژه علاوه بر کسب تجربه کافی در انجام فعالیت 
های نیروگاهی یک FINAL BOOK کامل 
 ASBUILT با تهیه نقشــه های جدید و تهیه
از کارهای انجام شــده به کارخانه تحویل دهیم.  
وی افزود: در قالب این پروژه کلیه تجهیزات قبلی 
دیگ به طور کامل دمونتاژ شــده و انجام فعالیت 
های تاسیســاتی ،مکانیکی ،برق و اتوماسیون بر 
اســاس فعالیت های اعلام شده مطابق با قرارداد 

فیمابین انجام پذیرفت.
مدیرعامل شرکت مهندسی و پویش ساخت ذوب 
آهن تصریح کــرد : در قالب این پروژه ســاخت 
اسکلت فلزی ساختمانی و تجهیزاتی و نیز ساخت 
تابلوهــای برق در کارگاههای در اختیار شــرکت 
انجام پذیرفت و سپس نصب،راه اندازی و تحویل 

گردید.  
 محمدرضا امین صبوری مدیر مهندســی تولید و 
توزیع برق شرکت و امیر ایرانپور مدیرعامل شرکت 
مهندسی و پویش ســاخت ذوب آهن در پایان از 
پشــتیبانی معاون بهره برداری ذوب آهن،پرسنل 
نیــروگاه مرکزی و شــرکت مهندســی و پویش 
ساخت،مدیریت های اتوماســیون و ارتباطات،نت 
مکانیک، نســوز و نت راه و ساختمان ، قراردادها و 
سایر بخش ها که در این زمینه همکاری داشتند، 

تشکر نمودند.

کلنگ زنی دانشــگاه آزاد اسلامی واحد فردیس دریک زمین ۵ هزار مترمربع؛ با حضور 
امام جمعه، مدیریت شــهری فردیس و رئیس کل دانشــگاه آزاد اسلامی انجام گرفت! 
اما متاســفانه تاکنون مجوز ساخت توسط  شهرداری فردیس بدلیل تعارض ایجاد شده  
صادر نشــده  است ولازم هســت اداره کل راه و شهرسازی استان و شهرداری فردیس 
این مشکل را حل کنند. مدیریت شهری ضمن بازدید از دانشگاه تازه تاسیس فردیس و 
دیداریا رئیس دانشــگاه آزاداسلامی  استان البرز با محوریت هم اندیشی در خصوص در 
رفع  موانع و مشــکلات این دانشگاه، در محل ساختمان جدید این واحد تشکیل جلسه 
داد.در این جلســه که با حضور تعدادی از اعضای شورای شهر و شهردار فردیس انجام 
گرفت، دکتر کلانتری رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی اســتان البرز به مشکلات دانشگاه 
پرداخت و گفت: دانشــگاه آزاد اســلامی واحد فردیس علیرغم مخالفت های مختلف  
باپیگیری های زیاد توانســتیم این دانشگاه را با مجوز ۱۴رشته کارشناسی تاسیس کنیم 
که خوشــبختانه مورد اســتقبال امام جمعه ی محترم ، فرمانداری و مدیریت شــهری 
فردیس و مردم شهر قرار گرفته است. وی در ادامه تصریح کرد: با توجه با طرح آمایش 
رشــته ها، پیگیری برای ۶ رشته کاردانی انجام شــده و امیدواریم تا هفته آینده مجوز 
این رشــته ها نیز دریافت کنیم .دکتر کلانتری به حمایت های وعده داده شده از سوی 
مسئولان اشاره کرد و گفت: کلنگ زنی دانشگاه آزاد اسلامی واحد فردیس دریک زمین 
۵ هزار مترمربع؛ با حضور امام جمعه، مدیریت شهری فردیس و رئیس کل دانشگاه آزاد 
اسلامی انجام گرفت! اما متاسفانه تاکنون مجوز ساخت توسط  شهرداری فردیس بدلیل 
تعارض ایجاد شــده  صادر نشده  است ولازم هست اداره کل راه و شهرسازی استان و 

شهرداری فردیس این مشکل را حل کنند.

مدیرعامل آبفای گیلان در نشست با نماینده مردم رشت و خمام و رئیس سازمان بسیج 
ســازندگی سپاه قدس گیلان از آبرسانی به ۱۵۹ روستای شهرستانهای رشت و خمام در 
طرح محرومیت زدایی خبر داد. به گزارش دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت 
آب و فاضلاب استان گیلان، مازیار علی پور رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل این شرکت 
با اعلام این خبر افزود: این پروژه شامل اجرای۵2۹ کیلومتر خطوط انتقال و شبکه توزیع 
آب ،22 باب مخازن ذخیره و تامین فشــار با حجمی معادل ۱27۰۰متر مکعب ،۱۸ باب 
ایســتگاه پمپاژ و منابع تامین آب )چاه( و تاسیسات سرچاهی توسط بسیج سازندگی سپاه 
قدس گیلان در حال اجرا  می باشــد.وی در ادامه گفت: پروژه آبرســانی به روستاهای 
دارای تنش آبی اســتان گیلان  به مبلغ ۱۸277 میلیارد ریال  با هدف آبرســانی شرب 
به 7۱۱ روســتای استان گیلان در ۱2 شهرستان ،شامل شهرستانهای ) رودسر-املش- 
لنگرود- لاهیجان- آستانه - سیاهکل- رودبار - رشت- انزلی- خمام-تالش - آستارا ( 
به قرارگاه امام حسن مجتبی )ع ( ابلاغ گردید.مازیار علی پور یادآور شد: با اجرای پروژه 
مذکور در مجموع ۱۱ دهنه چشــمه، ۳۱ حلقه چاه و تاسیسات سرچاهی ، ۱۶27 کیلومتر 
لوله گذاری خطوط انتقال و شبکه توزیع ، 7۴ باب مخازن ذخیره زمینی و هوایی به حجم 
2۵۱7۰ مترمکعب و 7۱ باب ایســتگاه پمپاژ براساس طرح اولیه به بهره برداری خواهد 
رسید.گفتنی است این جلســه با حضور کوچکی نژاد نماینده مردم شریف شهرستانهای 
رشت و خمام، ریاست سازمان بسیج سازندگی سپاه قدس گیلان به میزبانی شرکت آب 
و فاضلاب اســتان گیلان تشکیل شــد و در خصوص پروژه های در دست اجراء بسیج 
ســازندگی سپاه قدس گیلان در روستاهای شهرســتانهای رشت و خمام در قالب پروژه 

های آبرسانی به روستاهای دارای تنش آبی استان گیلان بحث و تبادل نظر شد.

پیک تابستان را با پایداری شبکه 
انتقال و فوق توزیع سپری کردیم

صرفه جویی ۲۳۴ میلیارد تومانی در ذوب آهن اصفهان

 نشست هم اندیشی دانشگاه 
آزاد اسلامی و مدیریت شهری فردیس

 159روستای رشت و خمام در طرح 
محرومیت زدایی قرار دارند


